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Referat: 

Møte: Kjemisk Fagutvalg 
Møtedato 10.11.2023 

Tidspunkt: 13.15 – 14.00 

Sted: Sem Sælands vei 26, Hassel (V230) 
Inviterte: Fra utvalget: 

Eline Haug Andersen, Jon Ole Laugerud, Melissa Rodrigues (digitalt), Silje 
Crosby (digitalt), Line Dybvig Andersen, Per Sivert Seglen, Keerthy 
Balashankar (digitalt), Alex Karabelyov (digitalt), Shahnaz Jurat, Kevin Ruben, 
Malin Trondsen (digitalt), MaThew Claveria (digitalt), Melika Kashani 
 
 
 
Forfall: 
Ava Borch-Solem 

 

Saksliste: 

Agenda 
 
Saker 
21/23 Godkjenning av innkalling 

 
Vedtak: 
Godkjent 
 

22/23 Oppdatering av verv 
Gjennomgang av hva som har skjedd innenfor hvert verv siden sist møte. 
 
Vedtak/kommentarer: 
 
Økonomi 
Ingen oppdateringer. 
 
Bokskap 
Ingen^ng å oppdatere om. 
 
Lesesal 
Ikke så mye som har skjedd siden sist møte. Venter fremdeles på noen svar. 
 
Labfrakker 
Det har bliT solgt en labfrakk. Er nå opp ^l 9 labfrakker. Må få laget nye skjemaer. 
 
Web og sosiale medier 
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Møte med administrasjonen og fakultetet. Muligheter å få promotert liT labøvelser og 
kjemisk med hjelp av sentral uio med sin ^ktok. Kommer ut nye oppdateringer om SoMe 
senere. 
 
Foredragsansvarlig 
Ingen oppdateringer. 
 
Vafler og pannekaker 
Var vellykket med vaffellaging. Dårlig med promotering, men på grunn av plasseringen 
blir det fremdeles pågang. 09.30 fungerte bra, så kommer ^l å fortseTe med deTe. Blir 
vafler annenhver uke fremover.  
 
Musikkrom 
Ingen oppdateringer å komme med. 
 
Postmester 
Får stadig spam på e-post, i fak^sk postboks har man ikke fåT noe spesielt. Har ikke fåT 
sjekket postboksen eTersom inngang er stengt så er vanskeligere å komme ^l den. 
 
Sosialrom 
Har vært i kontakt med Bjørn, skal sjekke om det er noen brukte vaskemaskiner. Id. 
vaskene er det liT usikkert hva som har teTet vaskene.  
 
 

23/23 Møter som har vært 
- Ukentlig møte med administrasjonen 
- Programrådsmøte 
- Eksamensverksted 

 
Vedtak/Kommentarer: 
 
Ukentlig med administrasjonen 
Den 16.11 blir det et arrangement for første året. Det har bliT lagt ut i den gamle 
faddergruppen ^l H23 kullet. Blir presentasjoner av fysikalsk 1, uorganisk 1 og organisk 
1, blir kjørt noe annet opplegg av Ola og Victoria 
Admin mener at for neste gang burde LES-datoen være i starten av mars, KFU trenger å 
tenke på temaene for LES V24, samt få ^l en evaluering og gjennomføringen av LES H23. 
Forslag om at slides kan være på engelsk, men det er et ønske om at selve 
presentasjonen skal være på norsk.  
Tanker på tema for LES, prøve å få inn analy^sk. Tre arrangementer i vårsemesteret i 
stedet for to. Vårsemesteret er mer populært, det kan være mer engasjement og 
interesse for tre. Dersom ins^tuTet kan håndtere tre arrangementer så har ikke KFU noe 
problem med det. Må få ^l å promotere bedre rundt og før LES, det har vært liT dårlig 
oppmøte på arrangementene i H23. Passe på ^dspunktet i forhold ^l eksamen etc for 
studentene.  
Catering på LES -> Kom før arrangementet start, vegansk wraps og wraps med pulled 
kylling. Sammen med to ekser med epler.  
 
Programrådsmøte 
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Lavt oppmøte, så kunne ikke gå gjennom så mye. Gikk gjennom teksten for hvorfor man 
skal velge studieprogrammet kjemi og biokjemi, og den er rullet ut for vurdering. Var 
snakk om endring i teksten ved å ^lføye kommentarer fra studenter og Thomas. Teksten 
er i sirkulasjon og vil bli sendt ^l fakultetet 15.november.  
Saken om arbeidsmengden i KJM5280 ble taT opp i diskusjon, men grunnet lavt 
oppmøte ble det bestemt at det skulle sendes videre ^l undervisningsgruppen organisk. 
 
Eksamensverksted 
Har vært avholdt to møter allerede. Dato saT ^l uke 47 fra ^rsdag ^l torsdag. Samarbeid 
mellom Menageriet, FFU, KFU og Proton for å få ^l eksamensverksted. Hvor mye FFU er 
villige ^l å bidra med under catering. KFU har ansvaret for MAT1050, KJM2400, 
KJM1101. Må finne hvem som skal være foredragsholdere i de forskjellige fagene.  
 
Gi ^lbakemeldinger på catering. 
 

24/23 Møter som kommer 
- Ukentlige møter med administrasjonen 
- FULF 
- LAMU 

 
Vedtak/Kommentarer 
 
Ukentlig møter med administrasjonen 
Ha noe ekstra om mastergrupper. Kommet inn som forslag å lage et eget arrangement, 
samarbeide med MENA eller få ^l å arbeide det inn i LES-arrangementet. 
Innkjøp av kaffe og te gjennom sentrallageret. 
 
Få en arena for å presentere prosjektarbeid som pågår. 
Eventuelt få ^l en sta^sk side.  
 
Få bedre flyt av forskningsprosjekter og mer informasjon innad disse. Både id bachelor 
og master. 
Tanker om masterpresentasjon er det aller største ønsket om at det skal oppdateres på 
neTsiden. At studentene skal slippe å lete eTer informasjonen både på neT og i kjemisk. 
Usikkert om det å øke antallet arrangementer er best, det er kanskje bedre å få mer 
informasjon ut på neTsidene. Trengs å ta opp ^l neste ukentlige møte sammen med LES. 
 
FULF 
Møte var holdt, men hadde ikke noe som var vik^g for KFU. 
 

25/23 Saker 
- LES 
- Eksamenverksted 
- Kaffegrut 
- NeTside 
- Den gyldne spatel 
- Julebord 
- NyTårsbord 
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Vedtak/Kommentarer 
 
NeTsiden har ikke vært korrespondans mellom den engelske og norske siden, har bliT 
reTet opp. 
 
Den gyldne spatel. Ideelt så burde man sende ut neTskjema. Fristen er 5. desember, så 
det må få sendt ut skjema neste uke eller uken eTer så man får ^den ^l å velge.  
 
Julebord. Alle får være med, men må s^lle på rigg og rydd. 
 
NyTårsbord. BliT saT en møtedato for andre møte. Blir med Proton denne gangen. Det 
skal ukorskes på pynt, venter på svar på Frifond søknaden. Ruller ut påmeldingsskjema 
eTer 21. november en gang. Må sess på kalenderen for neste semester som kommer ila 
sluTen av november.   
 

26/23 Eventuelt 
Var ikke noe som trengtes å komme opp i eventuelt. 
 
Møteplan høsten 2023 

- 24.november 
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